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Landsbygdspolitiska rådet 

 

Plats och tid Samhällsbyggnadsförvaltningen, lokal Gläntan kl. 8:30-12:00 

 
 

Beslutande  Claes Danell, Ordförande, Kommunstyrelsen 

   Massoud Sari-Aslani, Barn- och utbildningsnämnden  

 Lena Mikaelsson Aasa, Byaforum 

  Stig-Roland Carlzon, Byaforum 

  Staffan Risberg, Byamännen 

  Sanna Eriksson, Fastighets- och servicenämnden 

  Helén Lindbäck, Kommunstyrelsen 

  Anna Långström, Kultur- och fritidsnämnden     

  Josefin Lundberg, LRF 

  Britt-Louise Nyman, Näringslivet Landsbygd 

  Tomas Eklund, Samhällsbyggnadsnämnden 

  Stefan Sävenstedt, Socialnämnden 

   

   

   

   

 
 

Övriga deltagare  Maria Öberg, Sekreterare, Samhällsbyggnad 

    Anders Johansson, Kultur, Park, Fritid     

     

         

 

 

Utses att justera  Massoud Sari-Aslani, Barn- och utbildningsnämnden  

 

 
Paragrafer §§ 1-9 

 

 

 

Sekreterare Maria Öberg 

 
 

Ordförande Claes Danell (Kommunstyrelsen) 

 
 

Justerande      Massoud Sari-Aslani, (Barn- och utbildningsnämnden) 
 

 

 

Förvaringsplats för protokollet Samhällsbyggnadsförvaltningen 



Sammanträdesprotokoll 
Sammanträdesdatum 

2024-03-14 

2  

 

Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

 

§1 

Mötet öppnas 
Ordförande Claes Danell öppnar mötet 

 

§2 

Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställes 

 

§3 

Val av justerare 
Massoud Sari-Aslani väljs som justerare 

 

§4 

Tema Turism 
Jessica Lindberg från Piteå Kommuns Näringslivsenhet pratar om hur Piteå kommun jobbar 

med turism och paketering av besöksnäringen i Piteå. Finns en önskan att leda ut fler 

charterturister till landsbygden.  

 

Britt-Louise Nyman berättar om hur vi ska jobba tillsammans för att utveckla landsbygden 

genom bland annat vandringsleder. Ledorden för denna utveckling är folkhälsa, rörligt 

friluftsliv, besöksnäring och attraktiv livsmiljö. Föreningen Kreativa Byar jobbar ihop med 

företag, bybor och ideella föreningar för att utveckla besöksnäringen.  

 

  §5 

Årets By 
Landsbygdspolitiska rådet utnämner Sjulnäs till Årets by, inga andra kandidater inför detta år. 

Maria planerar att lägga nästa möte i Sjulnäs tillsammans med Stig-Roland.  

 

  §6 

Ansökningar Byapeng och Närområdesutveckling 
Maria går igenom Byapeng och de tre inkomna ansökningarna till Närområdesutveckling.  

Landsbygdspolitiska rådet godkänner förslagen  
 

  §7 

Landsbygdskonferens 
Planering av en landsbygdskonferens för Pite Älvdal planeras, preliminärt datum är 17-18 

oktober.  

 

  §8 

Runda från organisationer och förvaltningar 
 

Barn- och utbildningsnämnden: Många renoveringsobjekt av skolor i kommunen, planering 

av ny förskola i Jävre. 

 

Byaforum: Årsmöte är i april i Sikfors. Strukturen på organisationen kommer att ändras. 
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Signatur justerare Utdragsbestyrkande 

 

 

 

Kommer att jobba för att få in fler i styrelsen oavsett vilken del av kommunen de kommer från. 

Pärmen, Att göra i Piteå, kommer ut under sommaren.  

  

Byamännen: Har haft mycket aktiviteter för barn och unga under sportlovet i Blåsmark.  

 

Fastighets- och servicenämnden: I Norrfjärden har det varit en skada i Porsnässkolan som 

måste renoveras. Kommunen har köpt fd hälsocentralen i byn, diskussioner om vad som ska 

hända med den. Kommunen äger fastigheter i Långträsk som de vill sälja.  

 

LRF: Anordnade ett frukostmöte i samband med Piteå Businesstour. Det var välbesökt och 

ledde till bra diskussioner. Ur beredskapssynpunkt, hur får vi högre självförsörjningsgrad.  

 

Kommunstyrelsen: Hunnit ha två sammanträden under 2024. Beslut om att finansiera Leader 

Spira Mare.  

Ska ta upp riktlinjer till strategisk plan, där de tar upp attraktiviteten i Piteå.  

 

Kultur och Fritid: Landsbygdsmedel till gemensamma anläggningar under förra året gick inte 

ut allt. Förvaltningen vill göra en bidragsöversyn. Jobbar med idrottsföreningar för att prata om 

elitsatsningar. Byaföreningarna kan få pengar för aktiviteter för ungdomarna i byar.  

Har fått projektmedel och jobbar med Utbildningsförvaltningen för att få barn och unga röra 

sig mer på skoltid. Jobbar även med psykisk ohälsa i idrottsföreningar.  

Vill försöka öka engagemanget kring skötsel även i stadsdelarna, inte bara i landsbygd.  

 

Socialnämnden: Socialnämnden har ett bemanningsproblem som slår ganska hårt i 

landsbygden.  

 

Samhällsbyggnadsnämnden: har haft en lugnare period när det gäller bl a bygglov. Fördjupad 

översiktsplan för Öjebyn har varit ute på granskning. Kommunens skogs- och markinnehav 

diskuteras i nämnden.  

 

 

  §9 

Övriga frågor 
Landsbygdsriksdag – Maria mejlar ut information om detta för att se om det finns intresse. 

Claes och Maria tar beslut om någon åker från LPR.  

 

 

Kommande möten: 

• 14/3 Turism   

• 23/5 Årets By  

• 19/9 Livsmedelsproduktion och självförsörjning  

• 11/12 Goda Exempel?  

 

 

 

 


